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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De fractie Burger Belangen vraagt zich af hoe de situatie van daklozen in Roosendaal is, gelet op alle

corona-maatregelen. Voorheen konden daklozen bij Traverse terecht om oplossingen te zoeken voor

hun problemen. Door de Coronacrisis kunnen z¡ daar niet meer terecht; dit gaat nu telefonisch.

De fractie van Burger Belangen Roosendaal heeft hierover de volgende vragen:

1. Daklozen hebben niet altijd de beschikking over een mobiele telefoon dan wel beltegoed. Hoe

kunnen daklozen dan hun hulpvraag aangeven en waar kunnen zij in dit soort gevallen terecht?

2. Door de coronacrisis, kunnen daklozen vaak niet terecht op de bij hen bekende privé-

verblijfadressen. Heeft u deze personen in beeld? Welke hulp wordt hen geboden?

3. Wordt momenteel al bekeken of daklozen weer fysiek bij een instelling terecht kunnen? Kunt u

aangeven wat hierbij de overwegingen zijn?

Namens de fractie Burger Belangen Roosendaal,

Selda Bozkurt
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Wii beantwoorden de vraag als volgt:

Het college realiseert zich dat het sluiten van de wijk- en buurthuizen en het wegvallen van de
dagelijkse, open inloopspreekuren van lnwonerondersteuning als gevolg van COVID-19
maatregelen, een impact heeft op de meest kwetsbare inwoners. Samen met onze
uitvoeringspartners zoekt het college dan ook continu naar de ruimte binnen de geldende
maatregelen van de rijksoverheid om persoonlijk contact mogelijk te maken. Op dit moment zijn
er in de wijken Kalsdonk, Langdonk, Westrand en Kroeven diverse koffiemomenten en
inloopspreekuren waar mensen zich kunnen melden.

Wijzijn Traverse Groep, uitvoerder van de Maatschappelijke Opvang in de regio, heeft de
ervaring dat mensen zich uit eigen beweging melden voor ondersteuning en/of opvang op het
moment dat zij niet familie of bekenden terecht kunnen. Sinds het uitbreken van de coronacrisis
is er nog altijd sprake van een verhoogde opvangcapaciteit, zowel in Bergen op Zoom als in
Roosendaal.

3. Zie antwoord 1

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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